
Namens modelvliegclub Alpha te Hulst onderschrijf ik de gezamenlijke reactie van de KNVvL, 
FLRCV en SNMV.  
 
Modelvliegsport bestaat al sinds het begin van de luchtvaart en speelt hier zelfs een grote 
rol in. De sport heeft een bewezen veilig trackrecord en is voor een grote groep mensen een 
belangrijke vorm van luchtvaart als hobby maar ook als bedrijf.  
Tegelijkertijd valt de groep mensen die deze sport beoefenen in het niet bij grote publiek 
bekende sporten zoals bijvoorbeeld voetbal. De verenigingen zijn in de regel klein (enkele 
tientallen) en functioneren puur op vrijwilligerswerk van een klein aantal personen. De 
administratieve lasten die met dit nieuwe vergunningstelsel in het leven worden geroepen 
zijn fors, maar eventueel behapbaar als er zoveel mogelijk met standaard documenten 
gewerkt kan worden. De kosten die nu bij de clubs en leden terecht gaan komen zijn toch 
wel buitenproportioneel. Hiernaast zijn er de laatste jaren ook al (terugkerende!) kosten 
doorberekend aan de modelvlieger voor RDW registratite, verplicht behalen van 
’dronebrevetten’ en kosten in het kader van de WTBR. Ik verwacht dat een aantal clubs dit 
niet gaan overleven.  
 
De hele Europese regeling is natuurlijk een gepasseerd station maar toch is het goed om ons 
te realiseren waarom we al die regelingen willen. Regulering is normaal gezien noodzakelijk 
om iets veilig en beheersbaar te laten verlopen en dat lijkt in dit geval ook de belangrijkste 
drijfveer. De echte modelbouw heeft dit eigenlijk helemaal niet nodig, het was al prima 
geregeld. De opkomst van (semi)autonoom vliegende (speelgoed)drones met mogelijk groot 
vliegbereik en het misbruik daarvan heeft voor een groot deel aan de wieg gestaan van de 
noodzaak ter regulering. Helaas worden de echte modelvliegers ook gelijk in deze categorie 
geplaatst, ten onrechte.  
De echte modelvliegsport en modelbouw mag niet verdwijnen ten gevolge van acties van 
wildvliegers en misbruikers van de nieuwe technologieën. Helaas zijn dit ook meestal de 
mensen die zich van geen enkele regeling iets aantrekken! 
Dus als we alles dan toch nog een keer moeten vastleggen om de echte modelvliegerij te 
behouden dan moet dat maar, en het is goed te lezen dat dit in goed overleg met het veld 
en overheid gaat. Probeer het aub wel te zien in het licht van bovenstaande en de kosten 
daarop af te stemmen. 
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